
 

  VOETBAL VERENIGING 
               OLDEHOLTPADE 
 

 

 

   Voorzitter: 

Henk Kooistra 

Heirweg 4 

8471 ZD  Wolvega 

tel.: 06-26028045 

email: ehbo-henk@home.nl 

Secretariaat: 

Liza de Vries 

Hoofdweg 163 

8474 CD  Oldeholtpade 

tel.: 06-23724702 

email: laisa13@hotmail.com 

Penningmeester: 

Jan Vaartjes 

G.F. Vosstraat 1 

8474 BG Oldeholtpade 

Tel: 06-20022640 

email: vvo1962penningmeester@gmail.com 

 

HAMERSWEG 16 
8474 CN OLDEHOLTPADE 

TEL: 0561-688394 
IBAN.: NL57 RABO 0371 9309 79 

 
 
 

Verslag van de bijeenkomst  “Uitleg projectplan Oldeholtpade” d.d. 19-12-2018 
 
 

Aanwezig : Hr. C. van Put, Hr. J. van Tongeren, Mevr. G. van Tongeren, Hr. H. Hogeling, 
                   Hr. W. Kemper, Hr. T. Diever, Hr. T. Postma en Hr. J. Nijenhuis. 
                  (allen aanwonend aan de Hamersweg). 
                   Mevr. L. de Vries (secr. VVO) en dhr. J. Vaartjes (penn. VVO). 
 
Om 19:30 uur heten Jan Vaartjes en Liza de Vries iedereen van harte welkom in de 
bestuurskamer van de voetbalvereniging Oldeholtpade. 
Na voorzien te zijn van een kopje koffie en een stukje cake heet Jan Vaartjes nogmaals alle 
aanwezigen van harte welkom. 
 
Vaartjes begint eerst met een korte inleiding. Hierin wordt verteld dat de vereniging in 23 jaar 
tijd enorm is gegroeid in ledental. Met ongeveer 100 leden begonnen aan de Hamersweg in 
1995. Een sportpark die bestond uit een veld, een gebouw en een trainingsveld. Al gauw 
werd het gebouw uitgebreid met extra kleedkamers en werd er een 2de veld aangekocht. 
Jaren later (2014) kreeg het gebouw een update, in de vorm van een nieuwe kantine, 
keuken en bestuurskamer. 
2 jaar later in 2016 is de laatste verbouwing gerealiseerd. Nog eens 2 kleedkamers erbij. 
In al die jaren zijn we gegroeid naar ruim 300 leden. 
Tot zover de inleiding. 
 
Wat echter nooit meegroeide was de trainingsoppervlakte 
 
Dit alles maakt, waarom we plannen zijn gaan maken. Al die plannen makerij hebben er in 
geresulteerd  dat we een stuk aangrenzende grond in erfpacht konden krijgen. 
 
Nu kregen we de beschikking over meer oppervlakte. Dit wilden we ten goede laten komen 
aan de trainingsoppervlakte.  
 
Er is een commissie in het leven geroepen die plannen mocht maken over hoe de gronden 
opnieuw in te richten. Dit alles heeft geresulteerd in een tekening die nu voor ons op tafel 
ligt.  
Punt 1 huidige trainingsveld blijft ongewijzigd en behoud haar huidige verlichting 
Punt 2 het 2de veld word opgeschoven noordwaarts en krijgt KNVB afmetingen. 
Punt 3 de oppervlakte die vrij komt wordt het 2de trainingsveld incl.de aangrenzende ruimte. 
Punt 4 huidige hoofdveld krijgt verlichting. 
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Vaartjes verteld dat de vereniging 2 keer een bezoek heeft gebracht aan het gemeentehuis. 
Hier hebben we onze wensen kenbaar gemaakt. 
 
Een van de dingen die zou moeten veranderen is de bestemming die op de gronden ligt. 
Er ligt momenteel een agrarische bestemming op de verkregen gronden en dit zou gewijzigd 
moeten worden in een sport bestemming. 
 
Een andere wens is dat we de lichtmasten gaan (ver)plaatsen. Immers deze zouden nu 
gedeeltelijk midden in het trainingsveld staan. En het is in het plan voorzien dat de 
verlichting aan de rand om het trainingsveld komt. 
In de plannen is meegenomen dat dit LED verlichting wordt.  
Nieuw is dat er ook verlichting komt om het huidige hoofdveld. Hier ook LED verlichting. 
 
Om dit alles te realiseren moeten we de goede procedure volgen. 
 
In dit procedureel traject zijn we nu druk bezig. 
 
Een van de tips die de gemeente ons mee wilde geven is deze. “maak je buren deelgenoot 
van je plannen”. 
 
We hebben een uitnodiging gemaakt en de voorzitter heeft persoonlijk deze bij de mensen 
bezorgt.  
Daarom zijn we nu vanavond ook bij elkaar. Om onze plannen te ventileren naar onze buren 
en aanwonenden. En om vragen te beantwoorden. 
 
De aanwezigen bestuderen de tekening, Over de verlichting wordt gesproken en de 
aanwezigen zeggen dat ze daar geen hinder van zullen ervaren. “Er is nu immers ook al licht 
als er getraind wordt” zegt een van de aanwezigen.  
 
Vaartjes vraagt of er nog vragen zijn. 
Ze vinden het allemaal een mooi plan en spreken de hoop uit dat het maar snel gerealiseerd 
mag worden. 
 
Vaartjes vraagt of er nog andere vragen of opmerkingen zijn. 
 
Wat de mensen aan tafel toch wel bezig houd is de vraag waarom al deze moeilijke 
procedures. 
Ruimtelijke onderbouwingen en archeologische onderzoeken etc. 
 
Maar ook hier is het antwoord simpel. Wij als voetbalvereniging houden ons aan de 
wettelijke regels die er door de gemeente en provincie aan ons gesteld worden. 
 
Vaartjes beëindigt de bijeenkomst om 20:30 en dankt een ieder voor zijn of haar inbreng en 
aanwezigheid.  
 


